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Beslutningsreferat – Bestyrelsesmøde, den 18. januar 2023 

Sted: UCN Hobrovej 85.  

Dagsorden 

Ad 0  Fotografen kommer forbi 
Ad 1. Valg af referent 
Ad 2. Godkendelse af referat 1. november 2022 
Ad 3. Økonomi incl. jul 

 
Ad 4. Evaluering af julearrangement (træ, julemænd, musik, telt, traktement, lotto, andet) 
 
Ad 5. Status igangværende projekter herunder: 
 

 Skippertorvet 

 Hjertestarter oversigt 

 Trafik og parkering – Kjærs Møllevej, busrute, REMA 

 Mariendal Mølle 
 
 
Ad 6. Kommende aktiviteter: 
 

 Fælles samrådsmøde 30/3 (+7/6) – ansøgn. om tilskud  

 Affaldsindsamling? 26/3? 

 Tryghedsvandring? 

 Efterårsløb? 

 Dato for generalforsamling? 
 
Ad 7. Hjemmeside 

 Planlægning af G.F. 

 Program, evt, sidearrangement 

 Skipperpris? 

 Traktement 
 
Ad 8. Ændring af forsikringsselskab 
Ad 9. Eventuelt 
Ad 9. Næste møde 
 
 
 
Til stede: Inger, JNS, Dan, Per, Anne Mette, Benny og Dorde 
Gæst: Ingen  
Afbud: Sinne 
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Ad 0  Fotografen kommer forbi 
Dan fik taget de sidste billeder 
 
Ad 1. Valg af referent 
JNS valgt 
 
Ad 2. Godkendelse af referat 1. november 2022 
Ingen bemærkninger 
 
Ad 3. Økonomi incl. Jul 
På foreningens kontoen er der 4752 kr. Det forventes, at der kommer en regning på ca. 3000 kr. fra 
transport af juletræ. 
 
Ad 4. Evaluering af julearrangement (træ, julemænd, musik, telt, traktement, lotto, andet) 
Godt med to julemænd. Teltudlån fra Skipperens Ejerlaug gik rigtig fint. Vi håber på samme service næste 
år.  
 
Ad 5. Status igangværende projekter herunder: 
 
• Skippertorvet 
Intet nyt. JNS søger stadig fonde til finansiering af etape 2. 
• Hjertestarter oversigt 
JNS/Dan taler sammen om link på hjemmesiden.  
• Trafik og parkering – Kjærs Møllevej, busrute, REMA 
Der er sat skilte op med tidsbegrænset parkering på Kjærs Møllevej, som virker fint, men 
parkeringsudfordringen flytter andre steder hen. Vedrørende busruten, er der, den 16. januar 2023 sendt 
indsigelse fra både Kærby grundejerforening og Skipper Samrådet. 
I Kærby gruppen skrives der om REMA 1000`s etablering ved den gamle Røde kors forretning/Ib Lindholm 
på Ny Kærvej. Der tales om en etablering af et fodgængerfelt til REMA 1000 for at øge trafiksikkerheden. 
Kærby grundejerforening arbejder videre med sagen. 
• Mariendals Mølle 
Der har været afholdt succesfuld stiftende generalforsamling med ca. 45 deltagere. Medlemskontingent 
bliver 50 kr. om året 
 
Ad 6. Kommende aktiviteter: 
 
• Fælles samrådsmøde 30/3 (+7/6) – ansøgn. om tilskud  
Mødet 30. marts er opfølgning på mødet fra efteråret. JNS og Dan tager til mødet. 
• Affaldsindsamling? 26/3? 
Inger, Dorde og Per sørger for det praktiske omkring indsamling på Hobrovej, den 25. marts. Skipper 
Samrådet sørger for information via de sædvanlige kommunikationskanaler. 
• Tryghedsvandring? 
Der er intet behov i området for øjeblikket for tryghedsvandring. Aalborg Chang planlægger at lave en 
Padelbane på området ved pavillonen.                        
• Efterårsløb? 
En konstruktion mellem Aalborg Chang, Kærby Sport, Seniorsport, Aalborg Atletik og Motion og 
Orienteringsklubben til afvikling af et ”Skipperløb” i området. Dan, Dorde og Anne Mette tager bolden og 
udvikler ideen og tager kontakt til interessenterne. 
• Dato for generalforsamling? 
Generalforsamlingen bliver tirsdag den 18. april på UCN kl. 19.00. JNS bestiller lokale 
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Ad 7. Planlægning af G.F. 
• Program, evt, sidearrangement 
Vi kører en traditionel generelforsamling 
• Skipperpris? 
Ingen emner p.t 
• Traktement 
100 stk. smørrebrød bestilles ved UCN, og der købes drikkevarer JNS sørger for begge dele. 
 
Ad 8. Ændring af forsikringsselskab 
Bestyrelsen besluttede at ændre forsikringen fra Alm. Brand til GF forsikring. Inger konverterer forsikringen 
indenfor rammen af ca. 1500 kr. 
 
Ad 9. Eventuelt 
Intet til dette punkt 
 
Ad 10. Næste møde 
14. marts kl. 16.30 på UCN 
 
 


